
Správa z VT mužov Miškolc (HUN) zo dňa 15.-19.8.2022 

Tréneri:  Oršula, Holas 

Ved. družstva:  Gyurcsi 

Hráči:   viď nominačný list 

Ospravedlnení:  Lukáš Seman prvý deň a posledný deň prípravy chýbal- rodinné dôvody 

Neospravedlnení:  

Toto sústredenie bolo alebo patrilo k jedným z tých, ktoré vo fáze prípravy v akej sme na nachádzali 

ani sme nechceli zažiť. Družstvo Miškolca síce tvorili hráči, profesionálny hráči z vodnopólových krajín 

ale po informáciách p. Vidumanského- trénera, bolo družstvo na začiatku prípravy a vzhľadom na to, 

že družstvo tvorilo veľa nových hráčov nečakali sme takýto odpor. Mali sme toto sústredenie byť vo 

fáze vysokého hráčskeho zladenia družstva. Očakával som kvalitu a zdokonalenie v činnostiach, ktoré 

sme v tréningových procesoch- prípravných zápasoch rozkľučovali a odstraňovali. No náš tréningový 

partner nám ukázal, že stále sme na úrovni kde môžeme hrať so Slovincom.  

Tvrdá obrana zo strany súpera nás doslova zastrašovala a niektorí hráči doslova svojich súperov 

obchádzali a nie sa s nimi dokázali konfrontovať v hre jeden na jedného. Aj napriek dohovorom na 

poradách a interpelácie na ich postavenie v reprezentácii neboli všetci hráči pripravení byť silným 

a presadzovať sa jak v obrannej činnosti po zisku lopty tak v samotnom útoku.  

Môžem len konštatovať, že ak si odmyslíme neskúsenosť mnohých hráčov s medzinárodnou 

konkurenciou a ich vekom, je smutné, že v podmienkach našej národnej súťaže dnes hovoríme 

a tešíme sa z dielčích víťazstiev jednotlivých družstiev, akoby naša liga dosahovala čo i len úroveň 

20% z úrovne našich južných susedov. Musím povedať, že tento obraz, ktorý sa mi naskytá, kde po 

niekoľko týždňovej  tvrdej príprave mnohí z hráčov stále nie sú schopní sa dostať do fyzickej pohody 

a zvyšovať svoje kondičné schopnosti je priam alarmujúci. Toto je obraz toho, že naša národná liga 

absolútne nie je si schopná vytvárať konkurenciu medzi klubmi a úroveň jej vyspelosťou ďaleko 

zaostáva za európskymi klubmi. Môj pohľad: „Hráme sa na vlastnom piesočku a nevidíme, respektíve 

nechceme vidieť, že nám už všetci ušli:“   

Na chcení a úsilí hráčov, hlavne tých neskôr narodených, bolo stále badať známky chcenia a tvrdej 

práce no po každom zápase so zjavne dynamickejším, skúsenejším, drzejším, fyzicky silnejším 

a sebavedomejším súperom ich mortalita padala na nulovú hladinu.  

Záver: 

Tento zraz pred priamou už účasťou na ME nám dokázal, že naplnenie cieľa do prvej desiatky bude 

musieť byť sprevádzané obrovských športových šťastím. Preto aj tieto správy budú vydané, až po 

skončení našej účasti na ME.  

Naozaj zjavne stav a úroveň našej národnej ligy je na tak nízkej úrovni, že musela už preraziť samotné 

dno. Máme ešte pár dní do odchodu na ME a ešte pár dní priamo v dejisku ME na to, aby sme 

družstvo skoncentrovali a pokúsili sa uhrať dôstojné výsledky.  

Vypracoval: Milan Oršula, 21.08.2022   


